

**ការបកប្រែនេះត្រូវបានបកប្រែដោយប្រើកម្មវិធីបកប្រែប្រែប្រួលឬកម្មវិធីអ៊ីនធឺណិតផ្សេងទៀត។ សូមអភ័យទោសរាល់កំហុស។**

ជូនចំពោះ ក្រុមគ្រួសារ វិទ្យាល័យនិងវិទ្យាល័យ ៖

សាលារដ្ឋកូឡុំបៀបានចាប់ផ្តើមត្រៀមសម្រាប់ឆ្នាំសិក្សា ២០២០-២០២១ ។

ជារៀងរាល់ឆ្នាំឪពុកម្តាយ /

អាណាព្យាបាលត្រូវបំពេញបច្ចុប្បន្នភាពការចុះឈ្មោះនិងការចុះឈ្មោះភ្ជាប់បណ្តាញគ្រួសារ។ ឥឡូវនេះកំពុងត្រូវបានធ្វើតាមអ៊ីនធឺណិត។

ដើម្បីចាប់ផ្តើមសូមចូលទៅ [វិបធានថវិកាគ្រួសារស៊ីអេសភី](#) ដោយប្រើលេខសម្គាល់និងលេខសម្ងាត់អាណាព្យាបាល ៦ ខ្ទង់របស់ស៊ីអាយអេសអេសរបស់អ្នក។

បើត្រូវការលេខសម្គាល់អាណាព្យាបាលនិង / ឬលេខសម្ងាត់

(ជាធម្មតាអាសយដ្ឋានអ៊ីមែលរបស់អ្នក)

ព័ត៌មានអាចរកបាននៅទីនេះ៖ [www.cpsk12.org/familyupdate](http://www.cpsk12.org/familyupdate) ។

- ក្លែងលេខសម្គាល់របស់អ្នក៖ <https://web.cpsk12.org/cponline/familyupdate/familyupdate.php#!>
- ក្លែងលេខសំដាត់របស់អ្នក៖ <https://launchpad.classlink.com/resetpassword?scode=CPSFamilies>

នៅក្នុង វិបធានថវិកា គ្រួសារស៊ីអេសភី អ្នកនឹងមានសិទ្ធិចូលប្រើ៖

- ការទទួលស្គាល់អាណាព្យាបាល
- បច្ចុប្បន្នភាពនៃការចុះឈ្មោះសាលារៀន
- 2020-21 សាលាអ្នករាល់គ្នា ខែ កាលវិភាគ (មានខែសីហា 18 , ឆ្នាំ 2020 តាមរយៈវិបធានថវិកាគ្រួសារ CPS)

ការណែនាំបន្ថែមដើម្បីជួយអ្នកត្រូវបានភ្ជាប់ផងដែរ។ សម្រាប់ជំនួយបច្ចេកទេសជាមួយនឹងការចុះឈ្មោះធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពឬវិបធានថវិកាគ្រួសារស៊ីអេសភីអេសសូមទាក់ទងមជ្ឈមណ្ឌលជំនួយភីអេសអេសតាមរយៈ [Helpdesk@cpsk12.org](mailto:Helpdesk@cpsk12.org) ឬ ៥៧៣-២១៤-៣៣៣ ។

យើងទន្ទឹមរងចាំការវិលត្រឡប់ជាយូរហេតុទៅកាន់អគារសិក្សារបស់យើងហើយមិនអាចរង់ចាំស្វាគមន៍អ្នកបានទេ។

មានសុវត្ថិភាពនិងសុខភាពល្អ,

សាលារដ្ឋកូឡុំបៀ

1818 W. Worley ផ្លូវ

កូឡុំបៀ, MO 65203 [www.cpsk12.org](http://www.cpsk12.org) | [www.cpsk12.org/fall2020](http://www.cpsk12.org/fall2020)

ការបកប្រែនេះត្រូវបានបកប្រែដោយប្រើកម្មវិធីបកប្រែប្រែប្រួលឬកម្មវិធីអ៊ិនធឺណិតផ្សេងទៀត។ សូមអភ័យទោសរាល់កំហុស។

**PICKUP វិគីភីឌា: នីតិវិធីធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពការចុះឈ្មោះ (step3)**

**សេចក្តីណែនាំសម្រាប់ឪពុកម្តាយ**

**៦-១២ គ្រលប់ក្រោយ ២- បច្ចុប្បន្នភាពការចុះឈ្មោះ សាលា**

មុនពេលអ្នកចាប់ផ្តើមប្រសិនបើអ្នកមានការផ្លាស់ប្តូរអាសយដ្ឋានអ្នកនឹងត្រូវការភស្តុតាងនៃការស្នាក់នៅ។ ភស្តុតាងនៃការស្នាក់នៅអាចជារីកយប់ត្រប្រើប្រាស់បច្ចុប្បន្នដែលបង្ហាញអាសយដ្ឋានរបស់អ្នកកិច្ចសន្យានៃការទិញផ្ទះការផ្តល់អចលនៈទ្រព្យឬលិខិតបញ្ជាក់ពីម្ចាស់ផ្ទះ។

បំពេញ " ២ ~ ការទទួលស្គាល់ ៦ -១២" និង" ៣ ~ ការ ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពការចុះឈ្មោះ ៦ -១២ " ។ « អ្នកអាចមើលការរីកចំរើនរបស់អ្នកនៅពេលណាមួយដោយ sel បញ្ជាំងពី "ដំណើរការចុះឈ្មោះ: 4 ~ 6 -12 " ។ « នៅពេលជំហានទាំងអស់ ត្រូវបានបញ្ចប់ "5 ~ មើលកាលវិភាគ 6-12" នឹងអាចរកបាន 18 ខែសីហាឆ្នាំ ។ កាលវិភាគសិស្សទាំងអស់នឹងមាននៅក្នុងវិបធាតុចលនេះតាមរយៈរូបតំណាង "5 ~ មើលកាលវិភាគ" នៅថ្ងៃទី 23 ខែសីហា ។

**សម្គាល់:** អ្នកអាចត្រូវបានសួរដោយកម្មវិធីរករកគេហទំព័ររបស់អ្នកដើម្បី តំឡើង" ផ្នែកបន្ថែមកម្មវិធីរករក បណ្តាញ លីង " ។ សូមធ្វើដូច្នោះ។ ផ្នែកបន្ថែមមានសុវត្ថិភាពក្នុងការប្រើប្រាស់និងអនុញ្ញាតឱ្យវិបធាតុចលនៈត្រូវស្រាវជ្រាវអ្នកទៅក្នុងធនធានឌីជីថលស៊ីអេសដោយស្វ័យប្រវត្តិ។ អ្នកប្រើប្រាស់ Safari នៅលើឧបករណ៍ macOS ទំនងជាត្រូវការផ្តល់សិទ្ធិដល់ ផ្នែកបន្ថែម ClassLink ។

**" ២ ~ ការទទួលស្គាល់ ៦-**

**១២ " អាសនិងទទួលស្គាល់ផ្នែកនីមួយៗ។ ចុចបន្ទាប់នៅផ្នែកខាងក្រោមនៃអេក្រង់ដើម្បីឈានទៅផ្នែកបន្ទាប់។ ចុចបញ្ជូនដើម្បីបញ្ចប់ដំណើរការ។**

**" ៣ ~ ការចុះឈ្មោះធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ៦ -១២ " សូមចុចលើ ផ្ទាំង" ការចុះឈ្មោះធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព" បន្ទាប់មកចុចលើពាក្យ"**

**ថ្មី" ដើម្បីធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពការចុះឈ្មោះនិស្សិតរបស់អ្នក។ សូមបញ្ជាក់វាលដែលត្រូវការទាំងអស់គឺត្រឹមត្រូវហើយចុច" ខ្ញុំយល់ព្រម"**

នៅចុងបញ្ចប់នៃពាក្យស្នើសុំ។ រាល់ការផ្លាស់ប្តូរអាសយដ្ឋានរបស់និស្សិតតម្រូវឱ្យមានរូបភាពឌីជីថលដែលបានផ្ទុកឡើងនៃការផ្តល់ឧបករណ៍ប្រើប្រាស់បច្ចុប្បន្ន (ហ្គាស / អគ្គិសនី / ទឹក) ក្នុងផ្នែក 'ឯកសារ' នៃទម្រង់។

**"៤ ~ ដំណើរការចុះឈ្មោះ: ៦ -**

**១២ " សូមពិនិត្យមើលវឌ្ឍនភាពនៃការចុះឈ្មោះរបស់អ្នកដើម្បីប្រាកដថាអ្នកមិនបាត់ព័ត៌មាន ឡើយ។ ប្រសិនបើចំនុចមានពណ៌បៃតងបន្ទាប់មកគ្រប់ទម្រង់ទាំងអស់ត្រូវបានដាក់ស្នើ។ តារាងពេលវេលារបស់អ្នកនឹងមាននៅក្នុងទី គ្រួសារ CPS របស់អ៊ីវិបធាតុចលនៈនៅម៉ោង 9:00 ព្រឹកនៅថ្ងៃទី 18 ខែសីហា ។ ឆ្នាំ 2020 ប្រសិនបើមានចំណុចមួយគឺលឿង, សំណុំបែបបទនេះត្រូវបានចាប់ផ្តើមប៉ុន្តែមិនត្រូវបានបញ្ចប់និងដាក់ជូន។ ប្រសិនបើចំណុចមានពណ៌ក្រហមអ្នកមិនបានចាប់ផ្តើមដំណើរការទេ។**

**"5 ~ កាលវិភាគ 6 -12, " ចុចឯកសារ PDF ទៅជា មើលឃើញយុំ កាលវិភាគសិស្សក្រុងអ៊ែរនៅលើខែសីហា 18 ។**

អាណាព្យាបាលនឹងប្រើអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណ /

លេខសម្ងាត់ដែលចេញដោយសុំអាយអេសអេសរបស់ពួកគេដើម្បីចូលមើលទំព័រទទួលស្គាល់។ អ្នកត្រូវតែ  
ដាក់ទង់ជាអាណាព្យាបាលរបស់សិស្សនៅក្នុងប្រព័ន្ធព័ត៌មាននិស្សិតរបស់យើងដើម្បីមើលព័ត៌មានរបស់  
សិស្សអ្នក។